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Kérdés

Tisztelt Elnök Asszony!

„Tudomása van-e arról, hogy Magyarországon az egészségügyi ellátás számos területén
jellemzőek a várólisták?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánunk benyújtani
Dr. Rácz Jenő egészségügyi miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérjük .

Tisztelt Miniszter Úr!

Ön az egészségügyi ágazatba történő magántőke-bevonás pozitív példájaként hozta fel a
művese-szolgáltató hálózat kiépítését, külön kiemelve, hogy a magántőkének köszönhetően
megszűnt a vesedializálás várólistája . Sajnos számos más területen ezek a listák nem szűntek
meg .

Kérdezzük Miniszter Úrtól :

Tudomása van-e arról, hogy Magyarországon az egészségügyi ellátás számos területén
jellemzőek a várólisták?
Amenyiben lehetséges, kérjük szíves tájékoztatását: mely területeken, mekkora várólisták
vannak?

Várjuk megtisztelő válaszát .

Budapest, 2005 . február 2 .
a

Selmeczi Gabrlella
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